
Protokół Nr XXXII/2013 

z obrad XXXII sesji Rady Powiatu w Nidzicy IV kadencji, 

która odbyła się w sali konferencyjnej nidzickiego Ratusza 

w dniu 27 września 2013 r. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu p. Jacek Kosmala otworzył obrady sesji o godz. 12:00, następnie 

przywitał przybyłych gości w tym Pana Starostę- Grzegorza Napiwodzkiego, Sekretarz- p. Elżbietę 

Bieniek, Skarbnik –p. Renatę Mróz, dyrektorów i kierowników jednostek powiatowych, wydziałów 

Starostwa Powiatowego, służb mundurowych, przedstawicieli lokalnych mediów i wszystkich 

przybyłych. 

Oświadczył, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 12 radnych, co stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Powiatu p. Jacek Kosmala stwierdził, że porządek obrad sesji został 

dostarczony radnym wraz z materiałami sesyjnymi w regulaminowym terminie. Następnie zapytał czy 

są do niego uwagi. Uwag nie było. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Wręczenie nagród najlepszym maturzystom szkół ponadgimnazjalnych, których organem prowadzącym 

jest Powiat Nidzicki. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu i wykonania uchwał Rady. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Informacja z przebiegu wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2013 r.  

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie powiatu na rok 2013, 

2) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2013-2025, 

3) udzielenia pomocy finansowej i rzeczowej dla Gminy Nidzica, 

4) poparcia Deklaracji Legionowskiej Związku Powiatów Polskich, 

5) ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Nidzickiego. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

9. Wolne wnioski. 

 

Ad. 2. 

Wyróżniono najlepszych maturzystów z  trzech szkół powiatu nidzickiego: 

- Łukasza Paczyńskiego z Technikum Agrobiznesu przy Zespole Szkól Rolniczych 

i Ogólnokształcących w Jagarzewie, 

- Wojciecha Zembrzuskiego z Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy, 

- Przemysława Staszewskiego z  Liceum Ogólnokształcącego przy Zespole Szkół Zawodowych 

i Ogólnokształcących w Nidzicy. 

Osiągnięcia wyróżnionych uczniów przedstawiła radnym Sekretarz Powiatu - p. Elżbieta Bieniek.  

Upominki wyróżnionym maturzystom wręczał Starosta Nidzicki Pan Grzegorz Napiwodzki, 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Jacek Kosmala oraz Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu, Turystyki, Zdrowia, Opieki Społecznej i Pomocy Rodzinie  Pan Leszek Chojnacki. 

 

Ad. 3. 

Uwag do protokołu z poprzedniej sesji nie zgłoszono. Został przyjęty jednogłośnie.  

 

 

- projekt - 
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Ad. 4. 

Pan Starosta Grzegorz Napiwodzki złożył sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Zarządu           

i wykonania uchwał Rady. Sprawozdanie to stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. Dodał,   

że 13 września br. odbyło się spotkanie Burmistrza Nidzicy, Wójtów Gmin i Starosty Nidzickiego 

celem określenia reguł współpracy dla utworzenia obszaru funkcjonalnego Gmin Powiatu Nidzickiego. 

Podpisano list intencyjny, który określa intencje stron o podjęciu wspólnych działań dla realizacji 

projektu pod roboczą nazwą „Partnerstwo na rzecz utworzenia nidzickiego obszaru funkcjonalnego 

kluczem do zintegrowanego rozwoju gmin powiatu nidzickiego”, zakładając jednocześnie, że zostanie 

on dofinansowany z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Programu 

Operacyjnego Pomoc Techniczna 2007-2013. Złożony został wniosek na kwotę 430.000 zł.  

Ponadto Pan Starosta zaprosił radnych w dniu 18 października br. na Powiatowy Dzień Edukacji 

Narodowej, na który przyjedzie Pani Kurator. Zaznaczył też, że na modernizację Sali gimnastycznej 

przy ZSO powiat otrzymał dofinansowanie w kwocie 350.000 zł. Wartość inwestycji wyniesie 770.000 

zł, a jej zakończenie zaplanowane jest na koniec 2014 r. Odniósł się również do planowanej budowy 

boiska wielofunkcyjnego przy Zespole Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących. Opracowywany jest 

kosztorys. Poszukiwane będą środki zewnętrzne i są już pewne pomysły. Powstanie boisko 

wielofunkcyjne dla dwóch szkół. Pan Starosta podkreślił, że projekt budowlany i audyt na 

termomodernizację budynku Straży Pożarnej przeszedł ocenę formalną i merytoryczną. Czekamy na 

umieszczenie wniosku na liście rankingowej. Do powiatu najprawdopodobniej trafi 2 ml zł na ten cel. 

Poprawi to warunki funkcjonowania KPPSP. 

Pan Starosta poinformował, że wczoraj odbyła się sesja Rady Miejskiej. Niestety nie mógł w niej 

uczestniczyć, bo musiał być w Olsztynie. Zadano podczas sesji pytanie, dlaczego nie powstanie sala 

gimnastyczna przy ZSZiO, tylko boisko. Pan Starosta przypomniał, że decyzja o budowie boiska 

wielofunkcyjnego zapadła rok temu i wprowadzono ją do budżetu. Jest to zgodne z Aktem 

Notarialnym, w którym zapisano przeznaczenie nieruchomości na cele „poprawy warunków 

funkcjonowania ZSZiO”. Czas na rozpoczęcie budowy to 5 lat, a zakończenie – 8. Obejmując 

stanowisko Starosty sprawdził przeznaczenie tej nieruchomości. Był wcześniej pomysł sali 

gimnastycznej, ale z racji tego, że jest coraz mniej uczniów, a mamy 2 szkoły obok siebie 

przystępujemy do termomodernizacji jednej sali i budowy boiska, ponieważ uczniowie grają na 

klepiskach. Powstanie więc boisko dla dwóch szkół. Gdyby były 3 sale gimnastyczne, a za chwilę 

będzie znów mniej dzieci, być może trzeba będzie się zastanawiać, w którym budynku będą 

funkcjonować obie szkoły. Oby to nie nastąpiło.  

Kolejne pytanie z sesji Rady Miejskiej dotyczyło ul. Kościuszki, czemu nie jest remontowana. Pan 

Starosta wspomniał, że przy projektowaniu budżetu na 2013 rok zapytał Burmistrza, na czym 

najbardziej zależy gminie. Odpowiedź była, że na ul. Kościuszki. Wspomniał, że w 2013 roku miała 

być remontowana droga wojewódzka nr 545. Planowany był przez ul. Kościuszki objazd. Na 2014 r. 

mamy sztywne wydatki w budżecie: przebudowa sali gimnastycznej (mamy dofinansowanie), boisko 

wielofunkcyjne oraz opracowanie dokumentacji na ul. Kościuszki. Odbyły się trzy spotkania w tym 

zakresie, przetarg będzie w październiku. Jeśli ktoś ma wątpliwości, pokaże załącznik inwestycyjny. 

Myśli, że w roku 2014 obydwie Rady wyrażą wolę kontynuacji tego zadania. To są wydatki sztywne,              

a jeśli będą inne wnioski, prosi, żeby brać pod uwagę wkład własny do inwestycji. To nie będzie 

zdaniem Starosty rok wyborczy. Dodał, że w Janowie dokończono inwestycję, bo kończyło się 

pozwolenie na budowę, a na 2014 r. nic się w Janowie nie planuje. Uważa, że budżet musi być 

racjonalny, bo mimo, że nieduży, to trzeba go dzielić sprawiedliwie.  

 

Ad. 5. 

Przewodniczący Rady - Jacek Kosmala oddał głos przybyłemu na sesję radnemu Powiatu 

Działdowskiego w kadencji 2006-2010 – p. Sylwestrowi Jackowskiemu, który zaprosił radnych na bal 

integracyjny w dniu 26 października br. organizowany dla samorządów powiatowych: działdowskiego, 

nidzickiego, żuromińskiego i mławskiego. Zaznaczył, że takiej inicjatywy jeszcze nie było i jest godna 

poparcia.  
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Radny Ryszard Kumelski wspomniał, że na ostatniej sesji składał interpelację w sprawie drogi 

545. Ze względu na tę interpelację poszło pismo do Zarządu Dróg Wojewódzkich, a w międzyczasie 

był wypadek techniczny karetki jadącej do Rozdroża. Na drugi dzień zaczęto remontować odcinek ul. 

Traugutta. Częściowo dziury połatano. Inaczej się jeździ. Natomiast dostał pismo z Wojewódzkiego 

Zarządu Dróg, że to było planowane już wcześniej. Dobrze, że się przypomnieliśmy, bo przyspieszono 

naprawę. Prosił Pana Starostę o interwencję, ponieważ nie na całej długości zniwelowano garby i 

ubytki na ul. Traugutta. Odnośnie ul. 1 Maja natomiast ZDW zwracał się do 7 czerwca br. do 

Burmistrza, ponieważ remont drogi wymaga uprzedniego podniesienia studzienek. Wspomniał, że 10 

lat temu były one podniesione. Zapadają się przez ciężki sprzęt jeżdżący ulicą. Radny Ryszard 

Kumelski uważa, że Pan Starosta, czy PZD powinni zwrócić się do Pana Burmistrza, czy nie da się 

podnieść studzienek, a ZDW by poprawił niedogodności na ul. 1 Maja. Jeśli nie podniesiemy 

studzienek, to nie wyremontują tej ulicy. Radny Ryszard Kumelski zaznaczył, że należy też zrobić 

porządek na przejeździe kolejowym, gdzie ulica jest pozapadana. Trzeba zainteresować się tą sprawą i 

wyremontować przejazd. Doły są tak duże, że psują się amortyzatory. Ludzie narzekają. Następnie              

p. Ryszard Kumelski poruszył temat parkingu przy szpitalu. Swego czasu, kiedy nie myślano o 

parkingu na terenie szpitala, powstał parking naprzeciwko, po drugiej stronie ulicy. Jest to działka 

gminna i powinien właściciel się nią zainteresować. Przykro, że plac ks. Otello tak brzydko wygląda. 

Przewodniczący Rady - Jacek Kosmala poinformował, że ZDW wystąpił na piśmie do  

Wodociągów o bezzwłoczną naprawę zapadających się studzienek. 

Radny Ryszard Kumelski stwierdził, że to tylko pismo. Jak się porozmawia, to będzie można 

szybciej sprawę załatwić. 7 czerwca pismo było złożone, a mamy już wrzesień.  

Radny Edward Rozmus stwierdził, że sytuacja ta wynika też z winy Zarządu Dróg Wojewódzkich 

i Marszałka, bo miała być inwestycja i drogi miały być wyremontowane. Te studzienki będą ciągle 

opadały. Teraz remont pobieżny będzie, a ZDW powinien również w nim uczestniczyć. W tym zadaniu 

muszą uczestniczyć i gmina i ZDW. 

Radny Stanisław Rabczyński zwrócił uwagę, że pismo ZDW jest podpisane przez p. ……………– 

dyrektora Oddziału w Nidzicy.  

p. Jacek Dłuski zwrócił uwagę, że to podpis zastępcy w Olsztynie, to podobieństwo nazwisk. 

Radny Stanisław Rabczyński zauważył, że trzeba było, żeby karetka wpadła w dziurę, to wreszcie 

zaczęto poprawiać ulicę. Są miejsca, gdzie widać dziury i boi się jeździć ul. Traugutta. Dodał, że 

minęły czasy, kiedy potrzeba było jakiegoś zdarzenia, aby zaczęto coś robić. To niezrozumiałe rzeczy. 

Radny Ryszard Kumelski uważa, że remont był zaplanowany wcześniej. To, że karetka wpadła i 

rozpoczęto remont, to zbieg okoliczności, a nie przyczyna remontu. Dobrze by było, zdaniem radnego, 

gdyby również w tym spotkaniu udział wziął ktoś z Zarządu Dróg Wojewódzkich. Uważa, że trzeba 

rozmawiać. Jeśli przebudowy studzienek nie będzie, to się zapadną. Należy zrobić teraz to, co można, 

poprosić przedstawicieli ZDW do rozmów. Nie wie, czy w tym roku się uda, może w następnym, ale 

trzeba to zrobić.  

Pan Starosta poinformował, że wysłane zostało pismo do ZDW. Jeśli będą problemy między 

ZDW i gminą, to spróbuje przekonać do remontu, bo mieszkańcy narzekają na stan dróg. Dodał, że 23 

września br. wystąpiliśmy również z wnioskiem o jak najszybszy remont przejazdu kolejowego. 

Znaleźliśmy właściciela przejazdu. 

 

Ad. 6. 

p. Renata Mróz przedstawiła informację z przebiegu wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2013 r. 

Stanowi ona załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7. 1) 

p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2013. 

Zaznaczyła, że projekt przygotowano w oparciu o wnioski jednostek oraz zwiększono budżet o dotację z 

Ministerstwa Sportu na inwestycję w ZSO, jak również o środki z odszkodowania za nieruchomości przejęte pod 

drogę wojewódzką 545. Projekt uchwały był szczegółowo omawiany na posiedzeniach komisji.  

Pytań i uwag nie było. 
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 Rada w obecności 12 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXII/225/2013 w sprawie zmian w 

budżecie powiatu na rok 2013, która znajduje się w dokumentach Rady Powiatu. 

 

Ad. 7. 2) 

p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2013-2025. Zmiany dotyczą uaktualnienia wysokości rat pożyczek, 

wyliczenie spłat odsetek, wprowadzenie środków na remont sali gimnastycznej ZSO, program Comenius. Projekt ten 

również był szczegółowo omawiany na posiedzeniach komisji. 

Pytań i uwag nie było. 

Rada w obecności 12 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXII/226/2013 w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2013-2025, która znajduje się w dokumentach Rady 

Powiatu. 

 

Ad. 7. 3) 

p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej i rzeczowej 

dla Gminy Nidzica.  

Zaznaczyła, że projekt zakłada pomoc na realizację przebudowy skrzyżowania ul. Młynarskiej i XXX-lecia. 

Pomoc finansowa udzielona zostanie w wysokości 5.000 zł, a rzeczowa - w postaci znaków drogowych o wartości 

10.921,91 zł. Projekt ten także był szczegółowo omawiany na posiedzeniach komisji. 

Uwag i pytań nie było. 

Rada w obecności 12 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXII/227/2013 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej i rzeczowej dla Gminy Nidzica, która znajduje się w dokumentach Rady Powiatu. 

 

Ad. 7. 4) 

p. Elżbieta Bieniek omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie poparcia Deklaracji Legionowskiej 

Związku Powiatów Polskich. Zaznaczyła, że ZPP działa na rzecz rozwoju samorządności powiatowej. 

Widząc dziedziny, które powinny ulec zmianie, podjęto w czerwcu 2013 r. deklarację, której treść 

przesłano radnym. Podnosi się sprawy istotne dla zmian, jakie powinny zaistnieć. Wskazuje się, jakich 

działań nie podjęto – reforma systemu dochodów, przekazywane są działania bez zabezpieczenia 

finansowego i wiele innych. Konieczne jest właściwe podejście do finansowania szpitali powiatowych. 

Likwiduje się jednostki w powiatach. Na komisjach były głosy, że deklaracja jest słuszna, popieramy ją 

i prześlemy ją jako nasz głos w tej sprawie. 

Radny Ryszard Kumelski uważa, że lepiej późno niż wcale poprzeć taką inicjatywę. Podejrzewa, 

że wszystkie powiaty poprą deklarację. Jest w niej wiele więcej uwag. Jak najszybciej musi być ustawa 

sejmowa, bo tak dalej nie da się pracować. Niepokojące jest to, że zadań przybywa, a pieniędzy ubywa. 

Fajnie się podejmuje ustawy, a pretensje są tu, gdzie wiążemy koniec z końcem. 

Radny Edward Rozmus stwierdził, że w dzisiejszej formie Starostwo jest tak słabe, że jest zbędne, 

w zasadzie tylko administruje. Należałoby wrócić do Urzędów Rejonowych, od podstawowych spraw, 

które obywatelom wystarczą. Szpital – nie mamy na niego żadnego wpływu, oprócz wyboru dyrektora. 

Straż Pożarna – tak samo. Szkoły mogłyby o sobie decydować, a nadzorować - Kuratorium. Jeśliby 

pieniądze szły wystarczające, to nic by się nie stało. Policja jest teraz niezależna i działa. Dodał, że 

przychodów nie będzie, bo mieszkańców jest coraz mniej. Nad tym trzeba się zastanowić. Tu jest 

koncert życzeń. Szkoły nie dostaną więcej pieniędzy. Rząd buduje stadiony, orliki, a jak nie będzie 

dochodów, to na wszystko nie wystarczy. Nie możemy tworzyć większej biurokracji – stwierdził 

radny. Pewnych rzeczy nie powinniśmy robić, bo nie mamy pieniędzy.  

Pan Starosta zauważył, że to, co jest zawarte w treści deklaracji obrazuje, które obszary 

działalności powiatów powinny być uzbrojone w narzędzia, żeby mogły funkcjonować. Wiele emocji u 

Starosty budzi ktoś, kto twierdzi, że powiat jest niepotrzebny. Wspomniał, że daleko od siebie były 

Urząd Rejonowy i gminy. Urzędy Rejonowe były jednostkami rządowymi. Obecna współpraca 

rozwiązuje problemy mieszkańców. Gdyby szpital był w innym władaniu, nie wie, co by się z nim 

stało. Jak było źle, to pomagaliśmy. Tyle udało się zrobić w tak małym powiecie. Szpital złożył 

wniosek do Funduszu Norweskiego. Szkoły – dbamy wspólnie o jakość nauczania. To my się 
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troszczymy, bo widzimy potrzeby. Zmieniły się szkoły. Jest jeszcze wiele do zrobienia, ale jest powód 

do dumy. Ile dajemy na drogi? Zależy nam i sięgamy po środki. Wiemy, które drogi trzeba zrobić. I w 

tej dziedzinie wiele udało się poprawić. Każda dodatkowa struktura tworzy koniunkturę. Nie mówi się 

już o prestiżu miasta. Podpisuje się pod Deklaracją Legionowską, która wskazuje na zadania 

wymagające zmian. Jako mieszkaniec powiatu będzie wszystko robił, żeby powiat istniał i będzie 

pracował na jego rzecz. 

Radny Edward Rozmus uważa, że wszystkie jednostki nadal by istniały, zniknęłaby Rada, władza. 

Te miejsca pochodzą z administracji. Na administrację trzeba mieć podatki. Szpital jest dobry, bo 

dyrektor jest doskonałym menagerem. Dyrektorom szkół nie potrzeba Rady, żeby funkcjonowały. To 

jest jego prywatny głos. Uważa, że tędy jest droga. 

Radny Robert Radzymiński stwierdził, że gdyby było, jak mówi p. Rozmus, to skazani bylibyśmy 

na traktowanie przedmiotowe, nie podmiotowe. Przekonujemy się o tym często. p. Rozmus popiera 

zabieranie instytucji. Jeśli dojdziemy do wniosku, że jesteśmy niepotrzebni, to będą inni rządzący i nie 

będzie na nich wpływu. Trzeba by się dostać do Sejmu, żeby zmienić prawo. 

Radny Ryszard Kumelski zauważył, że p. Sekretarz wypunktowała, co jest w Deklaracji. Trzeba 

coś zmienić. Jeśli nie, to nam się wiąże ręce. Powiaty mają rację bytu pod warunkiem wypełnienia 

zapisów zawartych w Deklaracji.  

Radny Stanisław Rabczyński wspomniał, że kiedy p. Kulesza przygotowywał reformę, to nie 

wszyscy byli zgodni, że powiaty są potrzebne. Od razu na starcie była grupa polityków krytykujących. 

Jedyne, nad czym trzeba ubolewać, to fakt, że zawierane na zjazdach Związku Powiatów Polskich 

podobne treści, jednak nie miały siły przebicia. A były wysyłane do Rządu. Co gorsza, odebrano nam 

po drodze kompetencje, odebrano Policję, Sanepid. Kiedyś wyraził się w podobny sposób, jak dzisiaj 

p. Rozmus, że wątpliwa jest racja bytu powiatów przy tak niskich pieniądzach. Dla mieszkańców jest 

pewna pomoc, lepsza obsługa, bo jest bliżej do urzędu. Nadal są zapędy o łączeniu małych powiatów, 

jednak osiągnięć przez te lata się uzbierało. Powiaty powinny mieć większą siłę przebicia. 

Radny Krzysztof Skurczyński wnioskował o zamknięcie dyskusji i przegłosowanie uchwały. 

Przewodniczący Rady - Jacek Kosmala poprosił p. Elżbietę Bieniek o zamieszczenie treści 

Deklaracji Legionowskiej na stronie powiatu, żeby mogli się z nią zapoznać mieszkańcy. 

Więcej głosów w dyskusji nie było. 

Rada w obecności 12 radnych, stosunkiem głosów 10 – „za”, 2 – „wstrzymujące się” podjęła uchwałę                    

Nr XXXII/228/2013 w sprawie poparcia Deklaracji Legionowskiej Związku Powiatów Polskich, która 

znajduje się w dokumentach Rady Powiatu. 

 

Ad. 7. 5) 

p. Elżbieta Bieniek omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia rozkładu godzin 

pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Nidzickiego. Poinformowała, że dotąd 

funkcjonowało sześć aptek. Jedna z nich zakończyła działalność. Po zmianie ustawy - Prawo 

farmaceutyczne, Rada Powiatu ma kompetencje ustalania godzin pracy i dyżurów aptek. Zwróciliśmy 

się o opinie do gmin z terenu powiatu, aptek oraz Rady Izby Aptekarskiej w Olsztynie. Wszyscy 

wyrazili pozytywną opinię. Dodała, że dokument ten jest ogólnodostępny w Biuletynie Informacji 

Publicznej. 

Pytań i uwag nie było. 

Rada w obecności 12 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXII/229/2013 w sprawie ustalenia 

rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Nidzickiego, która znajduje się w 

dokumentach Rady Powiatu. 

 

Ad. 8. 

Na zapytania odpowiedzi udzielone były na bieżąco, oprócz pytania dotyczącego parkingu przy 

szpitalu. 

Pan Starosta uważa, że stan prawny placu jest określony, jest to własność Gminy. Jeśli uznamy, że 

teren jest nam potrzebny na parking, to możemy go przejąć. Jeśli zaś przejąć, to nie na zasadzie, że 

przez 2 lata mamy go przebudować. Możemy też razem z miastem to zrobić, po konsultacjach. Pod 
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naszym adresem padły zarzuty na wczorajszej sesji Rady Miejskiej, że nic nie robimy. To nie nasz 

teren, nie mieliśmy zadania w budżecie. Uwagi kierowano nie do tego adresata. Dodał, że mieszkańcy 

się przyzwyczaili parkować po drugiej stronie ulicy. Można tablice postawić i kierować na parking 

wewnętrzny, bo komunikacja przez drogę wojewódzką nie jest bezpieczna. Otwarci jesteśmy na 

propozycje.  

Radny Zbigniew Wernik przypomniał, że w poprzedniej kadencji temat był rozważany i przy ul. 

Steffena jest parking na 20 samochodów, asfaltowy. Temat uważa za rozwiązany, a mówi się o nim 4 

lata. Trzeba tylko postawić tam znak, jeśli go nie ma. 

Radny Stanisław Rabczyński stwierdził, że ten parking miał pozostać ze względu na 

przyzwyczajenia mieszkańców. Uważa, że wystarczy porozmawiać z Burmistrzem o remoncie. Nidzica 

jakieś plany miała. 

Pan Starosta stwierdził, że były plany, ale po uruchomieniu parkingu wewnętrznego tematu nie 

kontynuowano. 

Radny Ryszard Kumelski wyraził prośbę, aby oznakować parking szpitalny. 

Pan Starosta zapewnił, że tablice będą wykonane. 

Radny Ryszard Kumelski stwierdził, że skoro to działka gminna, to pretensje do powiatu są 

nieuzasadnione. 

 

Ad. 9. 

Radny Pan Ryszard Kumelski wyraził zadowolenie z faktu, że Zespół Szkół Ogólnokształcących 

uzyskał dofinansowanie w wysokości 80.000 zł z programu „Comenius”. Wie, że inne szkoły także 

składały wnioski i są duże szanse by uzyskać środki. Dodał, że takie działania są korzystne dla całego 

procesu dydaktycznego. Na koniec stwierdził, że nie ma co się zniechęcać, jeśli składany wniosek 

zostanie odrzucony. Trzeba nadal próbować i działać.  

Pan Starosta Grzegorz Napiwodzki w imieniu swoim i Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy 

zaprosił na Targi Pracy, które odbędą się 10 października br. na Zamku w Nidzicy.  

Wobec wyczerpania porządku, Przewodniczący Rady Powiatu p. Jacek Kosmala zamknął obrady 

XXXII sesji Rady Powiatu.  

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

 

 

 

 

 


